

温室气体盘查证书



温室气体盘查证书

证书编号: 55123TZ00078R0M

江阴华新特殊合金材料有限公司依据:

ISO14064-1:2018组织层次上对温室气体排放和消除的量化和报告的规范及指南

ISO14064-3:2019对温室气体声明进行审定和核查的指南性规范2006年IPCC国家温室气体清单指南

IPCC2006年国家温室气体清单指南2019修订版

对江阴华新特殊合金材料有限公司在2022年01月至2022年12月
报告期内的温室气体排放量进行核查核证。

经核查: 江阴华新特殊合金材料有限公司报告期内的温室气体排放量为23907.2179 tCO₂e

排放类别	核证值
直接GHG排放1	固定源排放 867.2462 tCO ₂ e
	移动源排放 67.5209 tCO ₂ e
	工艺过程排放 0.6203 tCO ₂ e
	无组织排放 22.9205 tCO ₂ e
间接GHG排放2	净购入电力排放 5110.6016 tCO ₂ e
	净购入蒸汽排放 684.6903 tCO ₂ e
其他间接排放3	运输排放 89.9795 tCO ₂ e
	废弃物处理排放 17.6230 tCO ₂ e
原料间接排放4	供应链排放 17046.0158 tCO ₂ e
温室气体排放总量 23907.2179 tCO ₂ e	

颁证日期: 2023年12月22日

有效期至: 2026年12月21日

本证书在国家规定的有效行政许可、资质范围内一并使用方可有效

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

监督审核日期到期后, 未张贴相应激光防伪监督审核合格标志, 此证书无效

第一次监督审核 合格标志	第二次监督审核 合格标志
-----------------	-----------------



张玲
公司代表 (签名)



北京欧亚普信国际认证中心有限公司

地址: 北京市丰台区航丰路1号院5号楼3至17层301内8层908A室
联系电话: 010-53605817 公司网站: www.oyapx.com



GREENHOUSE GAS INVENTORY CERTIFICATE

No.:55123TZ00078R0M

Jiangyin Huaxin Special Alloy Materials Co., Ltd basis:

- ISO14064-1: 2018 norms and guidelines for quantification and reporting of greenhouse gas emissions and elimination at the organizational level
- ISO14064-3: 2019 guidelines for the validation and verification of greenhouse gas statements
- 2006 IPCC guidelines for national greenhouse gas inventories
- IPCC 2006 national greenhouse gas inventory guidelines 2019 revision

Verify and certify the greenhouse gas emissions of Jiangyin Huaxin Special Alloy Materials Co., Ltd during the reporting period from January 2022 to December 2022

After verification, the greenhouse gas emissions of Jiangyin Huaxin Special Alloy Materials Co., Ltd during the reporting period were 23907.2179tCO₂e

Emission category		Certified value
Direct GHG emissions 1	Fixed source emissions	867.2462 tCO ₂ e
	Mobile source emissions	67.5209 tCO ₂ e
	Process emissions	0.6203 tCO ₂ e
	Fugitive emission	22.9205 tCO ₂ e
Indirect GHG emissions 2	Net purchased electricity emissions	5110.6016 tCO ₂ e
	Net purchased steam emissions	684.6903 tCO ₂ e
Other indirect discharge 3	Transport emissions	89.9795 tCO ₂ e
	Waste disposal and discharge	17.6230 tCO ₂ e
Indirect emissions of raw materials 4	Supply chain emissions	17046.0158tCO ₂ e
Total greenhouse gas emissions		23907.2179 tCO ₂ e

Date of issue: Dec 22, 2023

Valid until: Dec 21, 2026

This Certificate may be valid if it is used in conjunction with the valid administrative license and qualifications prescribed by the State.
 The information of this certificate can be found on the official website of the State Authentication and Accreditation Regulatory Commission (www.nia.gov.cn).
 The certificate is invalid if the qualified mark of lower anti-counterfeiting supervision and audit is not pasted after the expiration of the date of supervision and audit.

First Inspection	Paste Supervision Audit Qualified mark	Second Inspection	Paste Supervision Audit Qualified mark
------------------	--	-------------------	--



张玲
Approved by:



Beijing Eurasian Puxin International Certification Center Co.,Ltd.

Address:9131,Block A, 8th floor, No.2 South Street, Zhongguancun, Haidian District, Beijing

Tel:010-53605817

Company website:www.oypax.com